



**SOCIÉTÉ CANADIENNE D'ONOMASTIQUE
CANADIAN SOCIETY FOR THE STUDY OF NAMES**

<http://www.csj.ualberta.ca/sco/>

(Le français suit)

Call for Papers:

Canadian Society for the Study of Names (CSSN)

54th Annual Meeting, held in conjunction with the

Congress of the Humanities and Social Sciences of Canada

www.fedcan.ca

<http://congress2020.ca>

Western University, London, ON, Canada

May 30th and 31st, 2020

The theme of the 2020 Congress is: “***Bridging Divides***,” but papers on any onomastic topic are welcome.

Presentations are allotted 20 minutes, with an additional 10 minutes for questions and discussion.

Please submit an abstract of 150-250 words, including the title of your paper and indicate whether you would like your paper to be considered for this year’s special panel.

Along with your abstract, please provide the full name and affiliation of each author, along with a current email address for each.

Presentation rooms are equipped with a computer and projection system. If you have additional special technical requirements, please indicate that in your proposal, keeping in mind that the society may be charged for any additional A/V equipment needed.

You need not be a current member of the society to submit an abstract, but at the time of acceptance of your paper, you must become a member in order to be included in the programme. In addition, all presenters are required to pay registration dues for Congress and for CSSN. Further details will be provided when you are notified of acceptance of your paper.

Please email your abstract to: jonathan.lofft@mail.utoronto.ca ; all abstracts should arrive **by February 1st, 2020**.

Jonathan S. Lofft, ThD
Faculty of Divinity
Trinity College

University of Toronto
Larkin Academic Building 324
6 Hoskin Ave.,
Toronto, ON
M5S 1H8

Appel à communications:

Société canadienne d'onomastique (SCO)
54e Réunion annuelle conjointement avec le
Congrès des sciences humaines du Canada

www.fedcan.ca
<http://congress2020.ca>

Western University, London, ON, Canada

30 et 31 mai 2020

Le thème retenu pour 2020 est: «*Bâtir des passerelles*», mais les communications sur tout autre sujet portant sur l'onomastique sont les bienvenues.

On accorde 20 minutes pour la présentation avec 10 minutes supplémentaires pour les questions et la discussion.

Veillez soumettre un résumé de 150-200 mots, incluant le titre de votre communication en indiquant si vous souhaitez que votre présentation fasse partie du panel spécial de cette année.

En même temps que votre résumé, veuillez soumettre le nom au complet et l'affiliation de chaque auteur, y compris une adresse courriel pour chacun.

Les salles de présentation son équipées d'un ordinateur et d'un système de projection. Si vous avez des exigences techniques supplémentaires, veuillez l'indiquer dans votre soumission, en tenant compte du fait que la Société pourrait devoir défrayer les coûts d'équipements audio-visuels supplémentaires.

Il n'est pas nécessaire d'être membre de la Société pour soumettre un résumé, mais au moment de l'acceptation de votre communication, vous devez devenir membre pour être inscrit au programme. En outre, tous les participants doivent payer les frais d'inscription au Congrès et à la SCO. On vous fournira des détails supplémentaires lorsque vous serez avisés de l'acceptation de votre communication.

Veillez envoyer votre résumé par courriel à : jonathan.loffi@mail.utoronto.ca. Tous les résumés devraient être soumis au plus tard le **1er février 2020**.

Jonathan S. Lofft, ThD
Faculty of Divinity
Trinity College
University of Toronto
Larkin Academic Building 324

**6 Hoskin Ave.,
Toronto, ON
M5S 1H8**

Name of author(s) _____

Affiliation of author(s) _____

Mailing address _____

Telephone () _____ Email _____

Time requested (please underline): 20 minutes + 10 minutes discussion;
or 30 minutes + 10 minutes discussion.

Special equipment required (overhead projector, slide projector, LCD projector, etc.)
Please, be sure about your needs for equipment because of the rental costs.

Special scheduling requests: _____

Title of the paper _____

Abstract (150-250 words)

Nom des auteurs : _____

Affiliation du premier
auteur : _____

Adresse postale : _____

Téléphone : () _____

Courrier électronique : _____

Durée prévue (encercler) : **20** minutes + 10 minutes de discussion;
ou **30** minutes + 10 minutes de discussion.

Équipement requis (rétroprojecteur, projecteur à carrousel de diapositives, projecteur LCD, etc.)
S.V.P., soyez bien certain de vos besoins en équipement, en raison des frais de location.

Préférences quant à l'horaire : _____

Titre de la communication :

Résumé (150-250 mots) en annexe.

